
Årsberetning	fra	Neurologi	udvalg	2019-2020	

Udvalg	

Maria	J.	Miranda	(2014,	formand);	Mette	Møller	Handrup	(2017);	Gitte	Rønde	(2017);	Nina	
Szomlaiski	(2018);	Maria	Kibæk	(2018);	Marie	Preel	(2018)	

Maria	Miranda	ønsker	at	fortsætte	(hvis	muligt)	på	trods	af	”brugt	funktionstid”.	

Marie	Preel	ønsker	at	træde	ud,	således	1	plads	på	valg.	

Gitte	Rønde	og	Mette	Møller	Handrup	er	på	valg	og	ønsker	at	fortsætte/	stiller	op	igen.	

Maria	Kibæk	og	Nina	Szomlaiski	ønsker	at	fortsætte.	

Hjemmeside	for	danske	neuropædiatere:	dnps.dk	

Her	findes	der	information	om	bl.a.	kommende	nationale	(bl.a.	årligt	uddannelsesmøde	i	
november,	aflyst	desværre	i	2020	gr	Corona)	og	internationale	møder,	retningslinjer	og	
mange	relevante	links.	Der	er	også	en	bestyrelse	for	DNPS	som	primært	arbejder	med	faglige	
aktiviteter.	

Udvalgsmøder:	

1. løbende	mail	kontakt	samt	x	1	online	møde	efterår	2019	mhp	arbejdet	med	fagområde	
uddannelse	(FOU)	

2. møde	i	Odense	16.01.20,	forberedende	til	mødet	i	Korsør	27-28.01.20	om	FOU	
3. DPS	24-timers	møde	i	Korsør	27.-28.01.20	med	alle	fagudvalg	mhp	at	udfærdige	FOU	
4. revision	af	resultatet	af	den	3-årige	og	1½	årige	FOU	som	nu	er	færdiggjort	

Aktiviteter	i	2019-20:	

Hovedbeskæftigelse	i	neurologiudvalget	i	2019-20	har	været	arbejdet	med	fagområde	
uddannelse	(FOU)	og	det	fælles	arbejde	i	DPS	med	alle	andre	udvalg	i	forhold	til	at	udarbejde	
og	revidere/	forbedre	hhv.	den	1,5-årige	og	den	eksisterende	3-årige	FOU.	

I	vores	udvalgsmøder	har	vi	særligt	beskæftiget	os	med	følgende	emner:	

ü Fagområde	uddannelse	(FOU)/	ekspertuddannelse	i	neuropædiatri:	Den	aktuelle	3-
årige	samt	den	nye	1,5-årige	FOU.	

§ 	
ü Neuropædiatriske	vejledninger-	som	opdateres	løbende.	
ü Vi	evaluerer	løbende	det	faglige	indhold	i	ansøgninger	om	fagområde-	

ekspertuddannelse	indenfor	neuropædiatri	
	

	

På	neurologiudvalgs	vegne	

Maria	J.	Miranda	

Børneafdeling	Herlev,	08.09.20	


